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Vezměte, prosíme, na vědomí, že text článku odpovídá platné právní úpravě ke dni publikace.

Rada Pardubického kraje uzavřela jednání o
rozpočtu
Radní Pardubického kraje se v
tomto týdnu shodli na návrhu rozpočtu pro příští rok. Rozpočet,
kterým se bude 12. prosince zabývat zastupitelstvo, získal podle
dnešního vyjádření vícehejtmana Michala Rabase jednomyslnou
podporu devítičlenné rady. Kraj bude v příštím roce disponovat
částkou přesahující 1,5 miliardy korun.
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podporu devítičlenné rady. Kraj bude v příštím roce disponovat
částkou přesahující 1,5 miliardy korun.
Nejvíce peněz má jít podle návrhu rozpočtu do provozu
sociálních zařízení a na dopravu a silniční hospodářství.
Prioritní oblastí je podle Rabase pro kraj zdravotnictví, včetně
pokračování a dokončení rozpracovaných investičních akcí,
financovaných ze státního rozpočtu. "Další prioritou je
pokračování modernizace silniční sítě a navýšení finančních
zdrojů pro školství," řekl dnes ČTK Rabas.
Kraji, který je v současné době zřizovatelem asi 140
organizací, přibude od 1. ledna 27 organizací, poskytujících
sociální a zdravotnické služby. Peníze na jejich činnost však
kraj podle Rabase obdrží pouze v omezeném množství.
"Předpokládáme, že jich bude dost na zajištění služeb, které jsou
dosud v těchto organizacích občanům Pardubického kraje
poskytovány," dodal zástupce hejtmana.
Připustil, že právě v oblasti sociálních služeb očekává v
příštím roce problémy. V této sféře totiž kraj zatím nemá
vytvořen systém sociálních služeb, ani s obcemi vydiskutovaný
systém jejich fungování a financování. "Problémy mohou nastat i v
oblasti systémového financování dopravní obslužnosti, zejména ve
vztahu k drážní dopravě," dodal.
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